
JÖNKÖPINGS IDROTTSALLIANS   
 
                   

 
 
 
Styrelsemöte  
 
Protokoll Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  
Tid:  2024-01-17 kl. 17.15 
Plats:  RF-SISU Småland 
 
Närvarande: Carl-Gustaf Tollén, Dan Gustavsson, Joakim Walltegen, Göran Carnander, Bengt 

Kinell, Susanne Görsberg och Ann Axelsson samt via TEAMS länk Åsa Linnér, 
   
Mötets öppnande § 1 
  Calle öppnade mötet och hälsade välkomna.   
 
SM-veckan § 2 

Martin Funck och Caroline Törnbladh kom för att informera och höra sig för 
om Idrottsalliansens intresse för SM-veckan. 

  Destination Jönköping har fått förfrågan om intresse finns för SM-veckan vinter 
2026 eller 2027. Vi anser att det är förenat med stort risktagande på en ort där 
snö- och isförhållandena är osäkra. Vi rekommenderar därför att kommunen 
avstår ansökan.  
Däremot finns ett intresse att ta fram mer information om förutsättningarna 
för att eventuellt ansöka om SM-veckan sommar.  

   
Föregående  
Protokoll § 3 
  Noterades att Calle skulle skriva till partierna som inte deltog på Idrottsforum. 
 
Ekonomi § 4 
  Inget att kommentera. 
 
RF-SISU § 5 

Joakim rapporterade att RF genomför extra stämma nästkommande vecka för 
att välja ny ordförande efter den under mandatperioden avgående.   
 

Jönköpings Kommun 
Plan för Idrott § 6 
  Plan för idrott 
  Martin Funck rapporterar att våra synpunkter är noterade och till del inlagda i 

planen. Ny remiss går ut i mars – vi bevakar.  
Arbetet pågår parallellt med Plan för friluftsliv. Det finns inget datum satt för 



beslut men att de ska ut på remiss ungefär samtidigt för att få en samordning i 
dokumenten. Troligen sker detta under våren. 

Evenemangs- 
strategi   Destination Jönköping rapporterar att det är ett pågående arbete utan 

fastställt sista datum. Planen är att ett underlag ska skickas på remiss i mars 
2024. Kommunens utredare har träffat Calle för att ta del av Idrottsalliansens 
synpunkter på innehållet.  

 
Årsmöte § 7  

26/3 kl. 18.00 i RF-SISU:s lokaler 
Beslutas att engagera Martin Funck kultur- och fritidsförvaltningen och David 
Jansson kommunens utredningsavdelning för en inledning på ca 20 min med 
återkoppling till Idrottsforum och ämnena Plan för idrott och 
Evenemangsstategi.  
Joakim hör sig för om ordförande.  Göran skickar ut ”save the date” 
Vi gick igenom verksamhetsberättelse och förslag till verksamhetsplan 2024 
och gjorde redaktionella ändringar.  
Göran har gjort bokslut för 2023 som är lämnat till revisorer och budget för 
2024 som vi beslutar att godkänna. 
   

Kommunikation 
och skrivelser § 8  

Inga aktuella skrivelser,  
 

Hemmavinsten § 9  
Tillstånd nu klart från feb 2024-feb 2025. Det är en mycket positiv utveckling av 
verksamheten. 

  Det har varit en hel del krångel med att få det nya tillståndet. Mycket kan sägas 
om Spelinspektionen och deras hantering och syn på ideellt föreningsliv. 
Mikael gör ett kanonjobb och de ideella föreningarna har verkligen varit 
snabba och tillmötesgående med att skicka in det kompletterande material 
som Spelinspektionen krävt.  
Vi behöver reagera och agera på det sätt som detta hanteras. Ev. via en 
skrivelse till RF och kanske via information till politiker.  

  Tillståndet bifogas med protokollet.  
    
Lokal TV § 10   

De jobbar på med att lösa streaming TV. 
   
EM, VM och OS  
-fonden § 11  

Inga nya ansökningar men Ann har uppmanat klubbar att lämna in namn på 
stipendiater. 

   
Övrigt  § 12 Blommor är skickade till Bengt ”Mulle” Edh. Vi hoppas på ett tillfrisknande 

men inser att vår valberedning bör kompletteras.  
  



Kommande möten § 13   
  Nästa möte onsdag 21/2 
  Årsmöte:        tisdag 26/3 i RF SISU:s lokaler  
   
 
 
 
 
 
  Åsa Linnér  Calle Tollén 
  sekreterare  ordförande 


